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VISA簽證分類：
外國公民，
無美國公民尋求進入美國暫時為特定目的，
並有主要居住在美國以外的歸類為外國人和有資格為第二家的1-2個單位投資物業。
外國國家簽證要求借款人：


1。免簽證計劃：http://travel.state.gov/visa/temp/without/without_1990.html
2。合資格的36個國家（新加坡，日本，韓國）前往美國旅遊 /業務停留90天以內未取得簽證。
跨邊界的國家，加拿大和墨西哥可能無簽證進入美國。
3。 F - 1學生簽證 / 外交豁免權的借款人都沒有資格。


收入：

•對於借款人非美國的就業，信從借款人的雇主一定要在公司信箋。
•公司信箋一定要表示開始日期+ 過去 2年年薪+年初至今日日期的盈利。

•對於借款人的個體戶，信一定要從借款人的會計師/律師在他們的國家與公司抬頭  。
•信一定要表示借款人自僱人士年數，作為所有者的“國家的公司名稱”。
•位於“狀態的位置”， 2年內過去的TITLE稱號，每年的收入年度最新盈利。

資產：

1。維持一定要在至少10萬美元的個人存款組合和/或投資的平衡，是“最好的借款”。
2。 2個月的銀行對賬單或銀行資信證明需。
3。 “最好的借款”的地位可以根據外國的國家。 HK1m= $500K RYB=10萬美元（未扣除貸款被批准關閉）。
4。基金可以在美元等值結合本國和美國（一定要在交易完成前）。
5。開支票帳戶的自動支付一定要在交易完成前。
國際信用報告（ICR）：對於 ICR核實境外資產，負債和就業。
VISA CLASSIFICATION:
Foreign Nationals, 

NO-US citizens seeking to enter the US temporarily for a specific purpose 

and have a primary residence outside the US are classified as Foreign nationals

 and are eligible for second home of 1-2 units investment property. 

Visa requirement for Foreign National Borrowers : 

1. Visa Waiver Program: http://travel.state.gov/visa/temp/without/without_1990.html
2. Enable individuals of 36 countries (Singapore, Japan, South Korea)to travel to US for tourism / business for stays of 90 days or less without obtaining a visa. The cross border countries of Canada and Mexico may enter US without visa 

3. F-1 student visa and Borrowers with dipolomatic immunity are not eligible

INCOME: 

· For borrowers with non-US based employment, letter from borrower’s employers on company letterhead REQUIRED.

· Letter indicated START DATE + PAST 2 YEARS ANNUAL SALARY + YEAR-TO-DATE EARNINGS

· For borrowers SELF-EMPLOYED, letter from borrower’s Accountant / ATTORNEY on their country with company letterhead REQUIRED. 

· Letter indicate NUMBER OF YEARS BORROWERS SELF-EMPLOYED, as owner of “state the company name” 

· LOCATED at “state the the location”, TITLE + PAST 2 YEARS ANNUAL INCOME + YEAR-TO-DATE EARNINGS

ASSETS:

1. Maintain at LEAST US$100,000 combined personal deposit and/or investment balance to be “Premier” 

2. 2-months bank statement or bank reference letter REQUIRED 

3. “Premier” status can be based on foreign country. HK1m = $500K RYB = US$100K (before loan is approved to close)

4. Fund can be US$ equivalent combined in home country and US (MANDATORY PRIOR TO CLOSING)

5. Open Checking Account for auto-pay MANDATORY PRIOR TO CLOSING

INTERNATIONAL CREDIT REPORT (ICR): 

Run ICR to verify foreign assets, liabilities and employment.
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